
 

Korte weergave raadsvergadering 
 De vergadering is terug te kijken via  www.texel.nl/uitzendingraad.  

(Nieuw) De vergadering van gisteren had 58 thuis-kijkers. 
 

Rondvraag 

De heer Soyer (GroenLinks) - mededeling 
Afgelopen mei hebben we gesproken over de motie van het CDA: 1001hectare op Texel? Het 
ging over het stimuleren van kruidenrijkgrasland, aansluitend op een initiatief van de stichting 
Urgenda en LTO; deze motie is om diverse redenen niet in stemming gebracht, toen. 
GroenLinks heeft daarbij aangekondigd te willen onderzoeken of een aangepaste motie 
haalbaar is. Dat is gebeurd (via overleg met/informatie van o.a. de Lieuw, LTO en Urgenda). 
Essentie: Er loopt een project voor het voortzetten en uitbreiden van het lerend netwerk, 
waar op dit moment 23 Texelse boeren aan meedoen. Het doel is verbeteren van de bodem, 
het uitvoeren van experimenten en het onderling uitwisselen van ervaringen en kennis op het 
gebied van bodemverbetering en kringlooplandbouw. Daarnaast zal gemeentelijke 
betrokkenheid waarschijnlijk geen of een zeer klein effect hebben. Wat GroenLinks betreft is 
de motie van de baan. 
 
De heer Hercules (PvdA pro Texel) 
Het is vandaag nog twaalf-dagen tot aan de Tweede Kamerverkiezingen en nog zeven dagen 
tot de jaarlijkse wadden2daagse, op Ameland deze keer. We hebben als gemeenteraad een 
motie aangenomen om aandacht te vragen voor de bijzondere positie van de eilanden (klik 
hier) en mijn vraag is of het college kort een stand van zaken kan geven wat betreft de 
uitvoering van die motie. En: een verzoek aan de raadsleden met ook een landelijke partij 
achter zich om deze motie, en de motie die vanavond ook ter stemming staat over het 
erfgoed, om die ook aan hun partijen kenbaar te maken. 
 
De heer Van der Zwaag geeft (over het eerste deel van de oproep) aan dat de motie verstuurd 
is aan de eilanden, voor behandeling, en dat er een blokje tijd gereserveerd is voor dit 
onderwerp tijdens de 2daagse van komende week. 
 
Mevrouw Visser-Veltkamp (PvdA pro Texel) 
Afgelopen maart stelde GroenLinks vragen over een weeffout in landelijk beleid, met als 
gevolg dat mensen met een uitkering toeslagen moesten terugbetalen als de uitkering door de 
gemeente werd aangevuld tot bijstandsniveau. In september (klik hier) ontvingen wij de 
antwoorden op die vragen en daaruit bleek dat het om zo'n tien gezinnen zou gaan en dat er 
eind oktober/begin november gesprekken gepland stonden voor een heronderzoek binnen de 
participatiewet en dat de inwoners die te maken zouden kunnen hebben met die weeffout als 
eerste voor zo'n gesprek uitgenodigd zouden worden. Kan de wethouder aangeven of de 
inschatting dat het om zo'n tientallen gezinnen ging, een juiste inschatting was en of deze 
gesprekken inderdaad al hebben plaatsgevonden? 
 
Wethouder Van de Belt: het korte antwoord is dat wij die gesprekken nog niet hebben 
gevoerd o.a. vanwege drukte met energietoeslagen en collectieve zorgverzekeringen - 
eigenlijk voor dezelfde doelgroep. We zijn uiteraard wel van plan om, zoals beloofd, iedereen 
te gaan bellen, mailen, bevragen en we verwachten eind februari alles echt in beeld te 
hebben. 
 

HAMERSTUK - Ontwerp-Begroting De Bolder. 

 

RESULTAAT: unaniem aangenomen. 
 
BESPREEKSTUK - Ontwerp-Programmabegroting 2024. 

Door de gemeenteraad is op 21 juni 2023 de Perspectiefnota 2024 (klik hier) behandeld in de 

gemeenteraad. In deze nota is getracht om, met de in die tijd bekende informatie, een zo 

helder mogelijk meerjarenbeeld te schetsen. De ontwerp-Programmabegroting 2024 geeft ten 

opzichte van de perspectiefnota nog een niet sluitende meerjarenraming, echter minder 

negatief dan geschetst in juni jl. 

 

https://www.texel.nl/uitzendingraad
https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/31ab95bf-213d-4c7f-a50a-05ea735c3681?documentId=91a830c0-e12e-4d8e-b7e3-25f3e6b31522
https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/a1678a49-d96d-4d18-a4d1-2e08932ead10?documentId=106e5073-35f7-42be-b0a2-134642e80401
https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/a1678a49-d96d-4d18-a4d1-2e08932ead10?documentId=106e5073-35f7-42be-b0a2-134642e80401
https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/ed6b9d34-81c3-4017-ab8b-9f0fc27c0a04?documentId=9797fed1-7770-4a2f-b912-16bd9c8bf888
https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/23820b4f-9345-4b05-b199-0136e4eb6d2f?documentId=09186fb8-2a90-4d0f-97dc-8861ebe9e4e8


 

Er zijn nog een aantal nieuwe ontwikkelingen die nog niet meegenomen zijn in de 

meerjarenraming. dit betreft o.a. het project “Huis van ontwikkeling”, de 

toekomstbestendigheid van Leer-werkbedrijf De Bolder en het in stand houden van de scholen 

in de buitendorpen. 

 

De Auditcommissie heeft wel wat (kleine) dingen gesignaleerd en wat tips (klik hier), maar het 

advies luidt: 

Er zijn geen technische belemmeringen om de ontwerp-Programmabegroting 2024 vast te 

stellen. 

 

Onderwerpen van debat tijdens de raadscommissie: 

• Rapporten Rekenkamercommissie; omgang met aanbevelingen. 

• Pitches en plannen haven Oudeschild; klankbordgroep met belanghebbenden van de haven. 

• Parkeerterrein Stappenland (plan of onderzoek). 

• Nachtvervoer (onderzoeken of gewoon doen). 

• De Handhavingsjurist, inhuur of vast aannemen. 

• Co-financiering VisserijOntwikkelPlan (zie ook deze Raadsinformatiebrief). 

• Muziekonderwijs in de klas. 

• Groenbeleid (over participatie en andere terreinbeheerders; ‘groene overlegtafel’). 

• Voormalige IJsbaan herinrichten (participatie, veiligheidsmarge). 

• JOP (over toezicht en mogelijke andere locaties – nabij PHH-gebouw). 

• ‘Om te onthouden’ solvabiliteit GGD -8,5 %. 

• Voormalige vuilstort (monitoring, per 1 januari 2027 alleen nog schoon water over de dijk). 

 
Onderwerpen van debat tijdens de raadsvergadering: 

• N.a.v. de voorstellen, moties en het amendement: extra handhaving, de Texelse 
vissers, maritiem erfgoed, plan IJsbaan en jaarrond zwemmen in Molenkoog. 

• Graskeien. 

• Veilig nachtvervoer. 

• Verlichting OSG. 

• Jongeren Ontmoeting Plaats. 

• Risico-inventarisatie strandbewaking. 

• Drempels sociale woningbouw. 

 

Toezeggingen: 

• N.a.v. een vraag van de heer Hercules (PvdA pro Texel) zal het college schriftelijk antwoord 

geven op het meerjarig, 3 jaar achter elkaar, incidenteel dekken van iets; of dat mag van 

bijvoorbeeld het Besluit begroting en verantwoording (BBV), of dat dat in feite dan een 

structureel bedrag is. 

• Wethouder Hooijschuur schetst de effecten van de septembercirculaire, in reactie op een 

verzoek daartoe van de PvdA pro Texel; op basis van de gegevens van nu (10 november, 19.00 

uur), kijkend naar de jaren tot en met 2027 ziet dat er respectievelijk als volgt uit (positieve 

bedragen): € 451.000, € 386.000, € 303.000 en € 862.000. Binnenkort ontvangt de gemeenteraad 

dit (wat uitgebreider) op papier. 

• N.a.v. een vraag van de heer Ran (VVD Texel) en inbreng van de heer Hercules (PvdA pro 

Texel) geeft het college aan in 2024 beter het gesprek met de gemeenteraad te zullen gaan 

voeren over planningen (actief informeren bij aanpassingen bijvoorbeeld; keuzes schetsen). 

• De heer Ran zal een fles wijn krijgen, zo belooft wethouder Kieft, omdat de heer Ran’s 

voorspelling van vorig jaar dat er ook dit jaar weer minstens 10 overhevelingen zouden zijn is 

uitgekomen (deze weddenschap won hij natuurlijk liever niet, zo stelde de heer Ran). 

 

Amendementen/voorstellen die vanuit de raad gekomen zijn (klik hier voor de volledige 

stemlijst met alle voorstellen van het college): 

 

• Amendement CDA Texel bij Programma 1: Meer jaren extra handhaving. Deze is niet 

ingediend (opnieuw bespreken bij de Perspectiefnota 2025). 

• Voorstel GroenZwart bij Programma 5: Onderzoek naar het jaarrond zwemmen in 

Molenkoog. Verworpen, met 1 stem voor van GroenZwart. 

 

 
 

https://loket.texel.nl/mozard/document/docnr/7106948
https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/6a6b0ae2-f6d7-4539-a01e-a0f12f814b90?documentId=5dd1a2d1-2a88-4a32-b622-1bc5c34d3a16
https://wetten.overheid.nl/BWBR0014606/2019-07-01
https://loket.texel.nl/mozard/document/docnr/7118833


 

Moties: 

 

• bij Programma 3 - van CDA Texel, Hart voort Texel, PvdA pro Texel, D66 en 

GroenZwart: Vissen naar subsidie. Unaniem aangenomen, 

• bij Programma 5 - van PvdA pro Texel, GroenLinks Texel, D66 Texel en Texels Belang: 

Red ons maritiem erfgoed! Unaniem aangenomen. 

• bij Programma 5 - van Hart voor Texel, VVD Texel en CDA Texel: Eerst plan voor de 

IJsbaan, dan pas een bedrag voor investering. Verworpen, met 5 stemmen vóór van 

Hart voor Texel, VVD Texel, CDA Texel en GroenZwart. 

 

RESULTAAT: de Programmabegroting is uiteindelijk unaniem aangenomen. (Noot griffier: 
Wel zijn bij sommige voorstellen tegenstemmen gegeven; klik hier voor de totale stemlijst.) 
 

Gevolgen CAO 2023 GGD Hollands Noorden. 

Op 6 april 2023 is een akkoord gesloten over de CAO gemeenten en de CAO samenwerkende 

Gemeentelijke Organisaties (SGO). De GGD Hollands Noorden valt onder de CAO SGO. Het is 

voor de GGD Hollands Noorden niet mogelijk om deze stijging met eigen middelen op te 

vangen. Het voorstel van het dagelijks bestuur (DB) is daarom om de deelnemersbijdrage aan 

de GGD Hollands Noorden voor 2023 eenmalig met € 2.021.924 te verhogen. Het algemeen 

bestuur (AB) heeft op 27 september 2023 ingestemd om dit voorstel van het DB voor zienswijze 

voor te leggen aan de gemeenteraden. 

 
RESULTAAT: unaniem aangenomen. 
 
 
Rapportage "grote projecten grondexploitaties". 

Volgens afspraak met de gemeenteraad, wordt de raad, twee keer per jaar, geïnformeerd over 

de grondexploitaties en de grote projecten. 

Door de herberekening is er voor zes grondexploitaties een extra storting in de voorziening 

noodzakelijk. Voor een enkele grondexploitatie wordt de voorziening lager. Bij de 

grondexploitatie De Kompasschool is de eindwaarde minder voordelig geworden. 

 

Resultaat bespreking Auditcommissie: 

Er zijn geen technische redenen om dit voorstel niet aan te nemen. 

 
RESULTAAT: unaniem aangenomen. 
 

Aanbesteding accountant gemeente Texel. 

De accountantsdiensten moesten opnieuw worden aanbesteed. Dit is in gezamenlijkheid 

gegaan met de andere Waddeneilanden en de gemeenschappelijke regeling De Wadden. Voor 

ieder Waddeneiland is een separate offerte gevraagd en uitgebracht. Er is een programma van 

eisen opgesteld, en er is onderhands offerte opgevraagd bij een drietal kantoren. Er is slechts 

één offerte uitgebracht door de huidige accountant. De offerte voldoet aan de gestelde eisen. 

Er wordt voorgesteld om ETL Assurance & Overheidsaccountants als accountant te benoemen 

voor de boekjaren 2024 en 2025, met een mogelijke verlenging van een jaar. 

 

De Auditcommissie adviseert om ETL Assurance & Overheidsaccountants als accountant te 

benoemen voor de boekjaren 2024 en 2025, met een mogelijke verlenging van een jaar. 

 
RESULTAAT: unaniem aangenomen. 
 

 

Sluiting 

 

‘Buiten de orde van de vergadering’ 

 
Motie van Dank voor Onno Werkman (klik hier). 
Voor 34 jaar ondersteuning, uitleg en geduld. 
 
 

https://loket.texel.nl/mozard/document/docnr/7119062
https://loket.texel.nl/mozard/document/docnr/7119067
https://loket.texel.nl/mozard/document/docnr/7118833
https://loket.texel.nl/mozard/document/docnr/7118701


 

 


